
Bestyrelsesmøde d.25-5-2023 KL. 18.00 

 

Deltagere: Jan ’Bubsi’ Nielsen, Niels Hejslet, Allan Pertti Frandsen, Kurt Due Petersen 

(referent), afbud fra Anne Sørensen  

Afbud: 

Sted: Klubhuset 

Dagsorden: 

Pkt. 1. Opfølgning på referater, siden sidst, sociale medier, kommunikationsplan, årsplan. 

Pkt. 2.Økonomi 

Pkt. 3.Div udvalg 

EGIF 

Fundraise 

Presse 

Klubhus 

Oldboys 

Senior 

Ungdom 

Pkt. 4.Indkommen post. 

Pkt. 5.Kommende arrangementer. 

Besøg af Groningen. 

Besøg af Hamborg. 

Pkt. 6. Eventuelt, herunder næste møde 

  

Pkt. 1. Opfølgning på referater, siden sidst, sociale medier, samt årsplan. 

• Referat fra april godkendt pr. 19/5 af alle og arkiveret. 

• Bubsi skal undersøge abonnement på hjertestarter. 

• Kurt beder klubhusudvalget om at sætte postkassen op på rækværk til container. 

• Møde afholdt i lysbaneudvalg. Teknisk grundlag lagt. 

• Rekrutterings workshop DRU, mere synlig kommunikation efterlyses om resultatet.  

• Vi har fået afslag på ansøgninger til midler til biografreklamer.  

• Pertti skal mødes med DanmarkC TV til hjemmekamp mod ARK og planlægge 
indhold i portræt af klubben. 

• Der er 11 der er tilmeldt sommerlejr. 



• Årsplan gennemgået. 

• Kommunikationsplan: Pertti ligger billeder op fra Groningens besøg. Motivo kører 
godt. 

• Pertti opdaterer kommunikationsplanen. 

 

Pkt. 2 Økonomi 

• Underskud på ca. 6.600 kr. men det bliver der rettet op på når de næste 

koncertindtægter kommer ind. 

• Det hænger stadig med seniorkontingent, Pertti rykker. 

• Niels overfører 6.000 kr. til Bubsi til indkøb af forplejning i pinsen. 

 

Pkt. 3 Div. udvalg 

 

EGIF 

• Næste HB møde er 7/6 så ikke noget nyt. 

 

Fundraise 

• 70 poloer og opvarmningstrøjer sponseret at Altrad er bestilt. 

• Etableringen af erhvervsklub bliver efterårs projekt. 

• Koncerterne kører godt, god opbakning. 

 

Presse 

• En pressemeddelelse sendt ud og bragt. 

• DanmarkC meget opsøgende, positivt. 

• ”Sport” kører fint med masser af stof. 

Klubhus  

• Kurt beder klubhusudvalget om at komme med budget på port. 

Oldboys 

• Træner hver tirsdag, spiller mod Hamborg 10/6. Odense kommer også. 

Senior 

• Flyttet træning til tirsdag og torsdag, stor opbakning. 

• Der er startet kvinder op igen, håber vi kan øge antallet. 

• Deltager i DM 7’s d.24/6 i Aalborg. 

• Vi er ikke sikker på vi deltager i DRU 10’s grundet antallet af aktiviteter. 



Ungdom 

• For første gang stillede U12 op i DM turneringen i Odense 

• U16 klarede sig mindre godt, men kom stærkt tilbage i Speed. 

• U8 var med i Speed og gjorde det godt. 

• Får besøg i Pinsen af ungdomshold fra Groningen hvor er vil være masser af spil 

og hygge. 

• DM stævne i Juni hos os hvor Hamborg også kommer. 

Pkt. 4. Indkommen post. 

• D.2/5 – DRU, Invitation til DM 7’s, reminder, sendt til seniorudvalg. 

• D.3/5 – DRU, Rekrutteringsmål i 2023. 

• D.4/5 – EGIF, ”Sport” lagt på SoMe 

• D.16/5 – DRU, Indkaldelse til opfølgning på rekrutterings workshops. Bubsi deltog. 

 

Pkt. 5. Kommende arrangementer. 

Besøg i Pinsen af Groningen, der er styr på arrangementet. 

Besøg af Hamborg - Der kommer komplette hold med Kvinder, Herrer og Oldboys. Fest 

om aften i klubhuset, vi opfordrer alle til at komme og deltage. 

 

Pkt. 6. Eventuelt, herunder næste møde. 

Næste møde: d.29/6 kl.18.00, Kurt laver mad. 

 

Møde afsluttet kl.20:03 


